
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 20.6.2019 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Viertlerová Helena, DiS., Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, 
Ing. Müller Karel, Mgr. Meitnerová Iva, Mgr. Bernt Karel 

Nepřítomni: Mgr. Vydržel Radek, Mgr. Marková Jitka 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Žáci přijatí do 1. třídy, žáci 9. ročníků a jejich přijetí na SŠ, výsledky přijímacích zkoušek 
2. Úspěšnost maturantů 
3. Spolupráce s rodiči 
4. Ostatní 

Průběh: 

Ad 1) Jednání Školské rady zahájil ředitel školy, který přítomné seznámil se současným stavem počtu žáků a 
s jeho vývojem. Stavy žáků se snižuji, odchází tři třídy a nastupují pouze dvě. Ve speciální třídě je situace 
normalizovaná, ale málo dětí je v přípravných třídách. 

Byl rovněž zaznamenán pokles počtu studentů v 1. ročníku gymnázia, ale o vyhlášení 2. kola přijímacích 
zkoušek se zatím neuvažuje. 

Co se týče úspěšnosti žáků 9. tříd při přijímacích zkouškách, tak zde chybí zpětná vazba. Nicméně lze 
konstatovat, že všichni žáci se dostali na školy, ne které se hlásili. 

Ad 2) Úspěšnost maturantů byla na dobré úrovni, jejich úspěšnost u přijímacích zkoušek na VŠ je zatím 
předčasné hodnotit. 

Ad 3) Spolupráce s rodiči při řešení výchovných problémů je velmi špatná, rodiče na výchovné komise nechodí. 
Dalším velkým problémem je to, že rodiče své děti kryjí a omlouvají jim i zjevné záškoláctví. 

Ad 4)  V posledním bodě došlo na hodnocení úspěchů školy. Závěr je, že sportovní úspěchy jsou, vědomostních 
je již méně. 

V závěru se Rada rozloučila se členem, který se stal součástí pedagogického sboru školy a nadále již tedy 
nemůže zastupovat rodiče. 

V Jirkově dne 20.6. 2019 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


